

တၢ်သံကွၢ်တဖၣ်လၢ ပှၤသံကွၢ်အီၤခဲအံၤခဲအံၤ တၢ်ကွၢ်ထွဲဖိသၢ် တၢ်ဆါသတြိၣ် EBT (P-EBT)

2022-2023 တၢ်မၤလိကိၣ်နီၣ် (လၢမၤရှၢၣ် 31, 2023)

Q1: တၢ်ကွၢ်ထွဲဖိသၢ် P-EBT စံးတၢ်န့ၣ် မ့ၢ်မနုၤလဲၣ်.

A- တၢ်အံၤမ့ၢ် တၢ်န့ၣ်ဘျး တစိၣ်တလီၢ် လၢတၢ်အိၣ်အဂီၢ် လၢအဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ပျဲ ခီဖျိဖဲဒရၢၣ်ပဒိၣ် ဒ်သိးကမၤစၢၤ ဟံၣ်ဃီတဖၣ်လၢ အအိၣ်ဒီး ဖိသၢ် အသးအိၣ် 6 န့ၣ်ဆူအဖီလၢ ဖဲ COVID-19 တၢ်ဆါသတြိၣ်အခါန့ၣ်လီၤ.

Q2: မတၤတဖၣ် အိၣ်ဒီး တၢ်ဒီးန့ၣ်ခွဲးယၢ် လၢ တၢ်ကွၢ်ထွဲဖိသၢ် P-EBTတၢ်န့ၣ်ဘျးတဖၣ် အဂီၢ်လဲၣ်.

A- Vermont ဟံၣ်ဃီတဖၣ် ဒီးန့ၣ် 3SquaresVT တၢ်န့ၣ်ဘျးတဖၣ် လၢအအိၣ်ဒီး ဖိသၢ် အသးအိၣ် ဃုန့ၣ်ဆူအဖီလၢန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွၢ်ထွဲဖိသၢ် P-EBT တၢ်န့ၣ်ဘျးတဖၣ်န့ၣ် ကဘၣ်တၢ်မၤအီၤ တလိဘၣ်တလိ စးထီသလၢ လိစဲးပတုၤဘၣ် 2022 တုၤလၢ လိမ့ၤ 11, 2023 ဆူဟံၣ်ဃီလၢ အအိၣ်ဒီး တၢ်ဒီးန့ၣ်ခွဲးယၢ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွၢ်ထွဲဖိသၢ် P-EBT တၢ်န့ၣ်ဘျးတဖၣ်န့ၣ် ကကတၢ်ဖဲ လိမ့ၤ 11သီ မ့ၢ်လၢ ဖဲဒရၢၣ် ကမျၢၣ် ဆူၣ်ချ့ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူ အန့ၣ်အသီလၢကွၢ်အယိန့ၣ်လီၤ.

Q3: တၢ်ကွၢ်ထွဲဖိသၢ် P-EBTတၢ်န့ၣ်ဘျး န့ၣ်မ့ၢ်ထဲလဲၣ်.

တၢ်ကွၢ်ထွဲဖိသၢ် P-EBT တၢ်န့ၣ်ဘျးန့ၣ် မ့ၢ်ဝဲ ဖိသၢ်တကၤအဂီၢ် တလိန့ၣ် \$34.79 လၢ လိစဲးပတုၤဘၣ် 2022- လိယနူၤအါရံၤ 2023 အဂီၢ်လီၤ. လၢ လိဖုၤဘျးအါရံၤ-လိမ့ၤ 11အဂီၢ် တၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်အလုၢ်အပူၤဒု တဘၣ်တၢ် ထီၣ်ဒွဲးအီၤဒီးဘၣ်. လိမ့ၤ တၢ်ကွၢ်ထွဲဖိသၢ် တၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်အလုၢ်အပူၤ ကမ့ၢ်ဝဲ တၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်တယၢ် အလုၢ်အပူၤ မ့ၢ်လၢ တၢ်န့ၣ်ဘျးအံၤ ကကတၢ်ဖဲ လိတတ်အယိန့ၣ်လီၤ.

Q4-တၢ်ကိၢ်ခါကတီၢ် တၢ်ကွၢ်ထွဲဖိသၢ် P-EBT တၢ်န့ၣ်ဘျး အိၣ်ဒီးခါ.

A-မ့ၢ်လၢ ဖဲဒရၢၣ် ကမျၢၣ် ဆူၣ်ချ့ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူ အံၤဘၣ်တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤအီၤလၢ ကကတၢ်ဖဲ လိမ့ၤ 11သီအယိ, တၢ်ကိၢ်ခါကတီၢ် တၢ်ကွၢ်ထွဲဖိသၢ် P-EBT တၢ်န့ၣ်ဘျး တအိၣ်ဝဲဘၣ်. ဖဲဒရၢၣ် တၢ်ဘျး တဟ့ၣ်တၢ်ပျဲ Vermontလၢ ကမၤဝဲ တၢ်ကိၢ်ခါကတီၢ် တၢ်ကွၢ်ထွဲဖိသၢ် P-EBT တၢ်န့ၣ်ဘျး ဖဲလၢ ကမျၢၣ် ဆူၣ်ချ့ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူ ကတၢ်ဝဲ အခါန့ၣ်လီၤ.

Q5-တၢ်ကွၢ်ထွဲဖိသၢ် P-EBT တၢ်န့ၣ်ဘျးန့ၣ် ကဘၣ်တၢ်မၤအီၤ အဆၢကတီၢ်ဖဲလဲၣ်

A- တၢ်န့ၣ်ဘျး အိၣ်ထံးတဘျီ (လိစဲးပတုၤဘၣ် 2022 – လိယနူၤအါရံၤ 2023) ကဘၣ်တၢ်မၤအီၤဖဲ လိအုၤဖြၢၣ် အကတၢ် 2023 လီၤ. ဖိသၢ်တဖၣ်လၢ အအိၣ်ဒီး တၢ်ဒီးန့ၣ်ခွဲးယၢ် လၢ P-EBT တၢ်ကွၢ်ထွဲဖိသၢ် တၢ်န့ၣ်ဘျးန့ၣ် ကဒီးန့ၣ်ဝဲ တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အဘျးအလဲတခါ လၢတၢ်န့ၣ်ဘျးအလိတဖၣ် လိစဲးပတုၤဘၣ် တုၤလၢ လိယနူၤအါရံၤ အဂီၢ် ကိးလါဒီး ဖဲလၢ ဟံၣ်ဃီဒီးန့ၣ် 3SquaresVT တၢ်န့ၣ်ဘျးန့ၣ်လီၤ.

တၢ်န့ၣ်ဘျးလၢ လိဖုၤဘျးအါရံၤအဂီၢ် -လိမ့ၤ 11 န့ၣ် ဘၣ်တၢ်တီၢ်ကျဲၤအီၤလၢ တၢ်ကမၤအီၤဖဲ လိအီကူး အကတၢ်န့ၣ်လီၤ.

Q6. မ့ၢ်ယဟံၣ်ဖိဃီဖိကြၢၤဘၣ်ဝဲဒၣ်ခါန့ၣ်မ့ၢ်ယဃုထံၣ်န့ၣ်ကသ့လၢကျဲၣ်လဲၣ်.

A-မ့ၢ်ကျိၤဝဲၤကွၢ် တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤ ဝဲဒု (ESD) ကဆၢတံၣ်ဝဲဒၣ် မ့ၢ်န့ၣ်အံၤ အိၣ်ဒီးတၢ်ဒီးန့ၣ်ခွဲးယၢ်, ဒီးသန့ထီၣ်သးလၢ တၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်လၢ ထးတဖၣ်အံၤ အဖီခိၣ်န့ၣ်လီၤ. နမ့ၢ်အိၣ်ဒီး တၢ်ဒီးန့ၣ်ခွဲးယၢ်အယိ, နကဒီးန့ၣ် လံာ်ပရၢလၢ ESDအအိၣ် လၢအတဲဖျါထီၣ်ဝဲဒၣ် နကဒီးန့ၣ် တၢ်န့ၣ်ဘျးဒဲလဲၣ်ဒီး အခါဖဲလဲၣ် အဂ့ၢ်န့ၣ်လီၤ.

Q7-ပမ္းအိၣ်ဒီး တၢ်ဒီးန့ၣ်ခွဲးယၢ်အယိ, ပကဒီးန့ၣ်ဘၣ် တၢ်န့ၣ်ဘျးတဖၣ်ဒ်လဲၣ်.

A- တၢ်ကွၢ်ထွဲဖိသၢ် P-EBT တၢ်န့ၣ်ဘျးတဖၣ်န့ၣ် ကဘၣ်တၢ်ထုးထီၣ်အီၤလၢ EBTခဲးကွၢ်အလီၤ လၢအဘၣ်တၢ်ထုးထီၣ်ဟ့ၣ်အီၤလၢ နဟံၣ်ဃီအအိၣ် လၢန3SquaresVT တၢ်န့ၣ်ဘျး အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

Q8: တၢ်ကွၢ်ထွဲလုၢ်ဒိၣ်ထီၣ်အခွဲးအယၢ်လၢယက့ၣ်ဖိအဂီၢ်န့ၣ်အိၣ်ဝဲဒၣ်လၢဟံၣ်ဒုၣ်ခံၣ်ဒုၣ်အဂီၢ်လီၤ. မ့ၢ်မတၢ်ကဒီးန့ၣ်ဘၣ်တၢ်န့ၣ်ဘျးန့ၣ်ဖိၣ်လဲၣ်.

A-တၢ်န့ၣ်ဘျးန့ၣ် ကဘၣ်တၢ်ဆုၢ်လီၤအီၤဆူ ပုၤဒိၣ်တုၣ်ခိၣ်ပုၤ လၢအမံၤဘၣ်တၢ်ကွဲးအီၤဒ် 3SquaresVT ဟံၣ်ခိၣ်ဃီခိၣ်အသိး ဒီဖျိ ESDလီၤ.

Q9: ဃုၣ်ဒီးတၢ်န့ၣ်ဘျးန့ၣ်ဖိၣ်တဖၣ်ယပုၤမနုၤကသ့လဲၣ်.

A- ကွၢ်လၢ [တၢ်အိၣ်တၢ်အိ လၢတၢ်ဒီးန့ၣ်အီၤသ့ အမံၤဖရိ](#) လၢ USDA ဟံၣ်သန့အဖီခိၣ်တက့ၢ်.

Q10: ယသ့ဝဲဒၣ်ယ P-EBT အကးကသ့လၢတၢ်လီၢ်ဖဲလဲၣ်.

A: နစူးကါအီၤလၢ နကပုၤတၢ်အိၣ် လၢတၢ်လီၢ်တၢ်က့ၣ် တမံၤလၢလၢ လၢအတူၢ်လီၢ် 3SquaresVT သ့န့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤကပုၤဃုၣ်ဒီး ပနံၣ်ရိကျးတဖၣ်, ကျးဖးဒိၣ်တဖၣ်, တၢ်ဆါတၢ်ပုၤအကျးတဖၣ်, ဒီး ပုၤထူဖိဖိ အကျးတဖၣ် လၢ Vermontအပူၤလီၤ. မၤလိသ့ၣ်ညါအါထီၣ်ဖဲ DCF's [EBT ဟံၣ်သန့အပူၤတက့ၢ်](#).

Q11-တၢ်ကွၢ်ထွဲဖိသၢ်အပူၤ ယတအိၣ်ဒီး ဖိသၢ်တဖၣ်ဘၣ်. မ့ၢ်ယဒီးန့ၣ် တၢ်န့ၣ်ဘျးကသ့ၤ

A-မ့ၢ်. ဖိသၢ်ခဲလၢလၢ အသးအိၣ် ဃုၣ်န့ၣ်ဆူ အဖီလၢတဖၣ် ဒီးလၢအဒီးန့ၣ် 3SquaresVT တဖၣ်န့ၣ် အိၣ်ဒီး တၢ်ဒီးန့ၣ်ခွဲးယၢ်လီၤ.

Q12-ယအိၣ်ဒီး ဖိသၢ်အဂၢၤတဖၣ် လၢအသးအိၣ် ဃုၣ်န့ၣ်အဖီခိၣ်လီၤ. အဝဲသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ် အိၣ်ဒီးတၢ်ဒီးန့ၣ်ခွဲးယၢ်လၢ တၢ်ကွၢ်ထွဲဖိသၢ် P-EBT တၢ်န့ၣ်ဘျးတဖၣ်အဂီၢ်ၤ

A- တသ့ဘၣ်. တၢ်န့ၣ်ဘျးအံၤ မ့ၢ်ဒၣ်ထဲလၢ ဖိသၢ်တဖၣ်လၢ အဒီးန့ၣ် 3SquaresVT ဒီးအသးအိၣ် ဃုၣ်န့ၣ်ဆူအဖီလၢတဖၣ်အဂီၢ်လီၤ. ဝံသးစူၤကွၢ်လၢ ကို P-EBT FAQs အပူၤ လၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ အါထီၣ် ဘၣ်ဃးဒီး တၢ်န့ၣ်ဘျးတဖၣ်လၢ တၢ်ဒီးန့ၣ်အီၤသ့ လၢဖိသၢ်ထီၣ်က့ၢ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်.

Q13: ယမ့ၢ်တသးလီ တၢ်န့ၣ်ဘျးအံၤ တဒီလဲၣ်.

A:တၢ်န့ၣ်လီၤပုၤဃုၣ်ဒ် မ့ၢ်ဒၣ်ဒ် ပုၤတဂၤ အတၢ်ဘၣ်သးအသိးလီၤ. နမ့ၢ်ဃုၣ်ထၢလၢ နတပုၤဃုၣ်ဘၣ် အယိသတးဒီး, တဘၣ်စူးကါ တၢ်န့ၣ်ဘျး အဘျီၣ်တဖၣ် လၢအဘၣ်တၢ်ထုးထီၣ်အီၤလၢ န3SquaresVT EBT ခဲးကွၢ်အလီၤန့ၣ်တဂ့ၢ်.

Q14: P-EBT တၢ်န့ၣ်ဘျးတဖၣ်န့ၣ် တၢ်မ့ၢ်တသ့အီၤဘၣ်အယိ အနံၤအသီလၢကဲၤဝဲၤ.

A-မ့ၢ်. P-EBT တၢ်န့ၣ်ဘျးတဖၣ်န့ၣ် အနံၤအသီကလၢကဲၤဝဲ ဖဲလၢခဲးကွၢ်အံၤ တၢ်တစူးကါအီၤလၢ 274သီအပူၤန့ၣ်လီၤ.

Q15: ယအိၣ်ဒီးတၢ်သံကွၢ်ဆူညါတဖၣ်လီၤ. မ့ၢ်ယမၤလိန့ၣ်ကသ့လၢတၢ်လီၢ်ဖဲလဲၣ်.

A-လဲၤဆူ <https://dcf.vermont.gov/esd/P-EBT> မ့ၢ်တမ့ၢ် ကိးနဲ 1-800-479-6151 တၢ်ဃုၣ်ထၢ 7 လၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ အဂၢၤတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်.

